

МИНИСТЕРСТВО ТРАНСПОРТА РОССИЙСКОЙ ФЕДЕРАЦИИ
(Ministry of Transport of the Russian Federation)



СИСТЕМА ДОБРОВОЛЬНОЙ СЕРТИФИКАЦИИ УСЛУГ
ПО НАЙМУ И ТРУДОУСТРОЙСТВУ РОССИЙСКИХ МОРЯКОВ
НА СУДА ПОД ИНОСТРАННЫМ ФЛАГОМ

(System of voluntary certification of services on recruitment and
placement of the Russian seafarers on ships flying foreign flags)

Зарегистрирована в Государственном реестре 14 апреля 1998 г.
Registered in the State Register on 14th April 1998
РОСС RU.0001.03ЭБ00

СЕРТИФИКАТ СООТВЕТСТВИЯ
(CERTIFICATE OF COMPLIANCE)

№ 0002959 * Действителен до « 28 » Мая / May 20 27 г.
(Valid until)

Настоящим удостоверяется, что предоставляемые

ООО «Санкт-Петербургская морская компания»

(НАИМЕНОВАНИЕ ИСПОЛНИТЕЛЯ УСЛУГ И АДРЕС)

Россия 198035 г. Санкт-Петербург, ул. Гапсальская, д. 5А

услуги по найму и трудоустройству моряков на суда под иностранным флагом
соответствуют требованиям Конвенции Международной организации труда 2006 года
о труде в морском судоходстве (КТМС-2006), относящимся к найму и трудоустройству
моряков и требованиям международного стандарта ИСО 9001:2015.

This is to certify that provided

«Saint-Petersburg maritime company Ltd»

(NAME OF SERVICE PROVIDER AND ITS ADDRESS)

Gapsalskaya str., 5A, St.Petersburg, 198035, Russia

services on recruitment and placement of seafarers on ships flying foreign flags are in
compliance with requirements of International Labour Organization's Maritime Labour
Convention, 2006 (MLC, 2006) as applicable to the recruitment and placement of seafarers
and requirements of international standard ISO 9001:2015.

Сертификат выдан АНО «Центр координации и сертификации услуг по найму и
трудоустройству моряков на суда под иностранным флагом» на основании акта
сертификационной проверки.

(This certificate is issued by the Autonomous Non-Commercial Organization «Centre for
Coordination and Certification of Services on Recruitment and Placement of Seafarers on
ships Flying Foreign Flags» on the basis of Certification Review Act.)

№ 2135

20 Мая / May 2026

(НОМЕР, ДАТА РЕГИСТРАЦИИ АКТА / NUMBER AND THE REPORT REGISTRATION DATE)

Руководитель органа,
выдавшего сертификат
(Head of Autonomous Non-Commercial
Organization issuing the Certificate)

(ПОДПИСЬ / SIGNATURE)

Хандожко И.В. / Khandozhko I.V.

(ФАМИЛИЯ, ИНИЦИАЛЫ / NAME, INITIALS)

Зарегистрирован в реестре Системы
(Registered in the System's Records)

« 27 » Мая / May 20 26 г.

